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PROTOKÓŁ 

z obrad XXIV Nadzwyczajnej Sesj i Rady Gminy Łabowa 
w dniu 26 sierpnia 2016 r. 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
- Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
- Kierownik OPS - Pani Barbara Bogdańska, 

- Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 

- Kierownik GPL - Pani Kazimiera Juszyńska, 

- Podinspektor - Pani Anna Traciłowska, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył 
o godz. 13- tej Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 26 sierpnia 2016 r. uczestniczyło 14 radnych, 
co s tanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyj ęcie porządku obrad. 

Przed przyjęciem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba prosi o 
wprowadzenie do niego dodatkowej uchwały a następnie przedstawia proponowany porządek obrad 
obejmujący: 

I .Otwarcie sesji. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 
- zmiany Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014 - 2020, 
- zmiany w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2016, 
- ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Łabowej, 
- terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
- wzorn deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Łabowa, 

- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości na których znajdują się domki letniskowe lub inne nieruchomości 
wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Łabowa, 

- o zamiarze podjęcia współpracy między Gminą Łabowa a Lasami Państwowymi Nadleśnictwo 
Nawojowa, 

5.Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6.Interpelacje i zapytania radnych. 
7.Dyskusj a i wolne wnioski. 
8.Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego porządku 
obrad. 
Uwag nie zgłoszono, więc poddaje go pod glosowanie w wyniku, którego zostaje przyjęty 14 głosami 
za. 
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Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przed przyjęciem protokołu z XXIU Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 11 lipca 2016 r. 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do protokołu, który 
był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie, w wyniku którego zostaje przyjęty 14 
głosami za. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXIV/155/ 16. 

- zmiany Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014 - 2020, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OPS Pani Barbara Bogdańska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXIV/156/16. 

- zmiany w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2016, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OPS Pani Barbara Bogda{1ska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXIV/157/16. 

- ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Łabowej, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OPS Pani Barbara Bogdańska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXIV/15811 6. 

- terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXIV/159/16. 

- wzoru deklaracji o wysokości oplatv za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXIV/ 160/16. 

- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości na których znajdują się domki letniskowe lub inne 
nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 
Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwalę Nr XXIV/161/ 16. 
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-o zamiarze podjęcia współpracy między Gminą Łabowa Lasami Państwowymi Nadleśnictwo 
Nawojowa. 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy Łabowa Pan Marek Janczak. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXIV/162/16. 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Pan Wójt informuje, że: 
- światła na przejściu dla pieszych przed Szkołą mają funkcjonować już na 1 września br. 
- jest realizowana droga w kierunku TUKANA. 
- rozstrzygnął się przetarg na dowóz dzieci do szkół I przetarg wygrała Arnika/. 
- jesteśmy na I miejscu z wnioskiem na kanalizację, 

Ponadto Pan Wójt poinformował również, o imprezach jakie się odbędą w najbliższym czasie tj : 

- 9 września br. - agropromocja w Nawojowej, 
- 11 września br. - Jesień Łabowska, 

- od 6 września br. Forum Ekonomiczne w Krynicy Zdroju, 
- 1 7 września br. mini maraton samorządowców, 

Pan Sekretarz Gminy Pan Krzysztof Setlak poinformował o mającym się odbyć mini maratonie 
samorządowców i zachęca chętnych aby zgłaszali swój udział. 

6.Interpelacje i zapytania radnvch. 

Pan Mróz Marcin pyta czy na przejściu przed szkołą nadal będzie Pan co przeprowadza dzieci. 

Pan Wójt odpowiada, że nie. 

Pan Banach Roman pyta najakim etapie jest realizacja oświetlenia wsi Kotów. 

Pan Wójt informuje, że jest realizowany projekt. 

Pan Jan Gawęcki podziękował za wykonanie pobocza przy drodze krajowej w Krzyżówce ,prosi o 
podsypanie pobocza przy drodze biegnącej przez wieś. 

7.Dyskusja i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Skraba Krzysztof zapoznaj e z treścią pisma, jakie wpłynęło do 
Rady Gminy od Parafii w Łabowej w sprawie cmentarza. 

Wyjaśnienia udziela Pan Wójt informując, że utworzenie nowego cmentarza jest praktycznie 
nierealne, ponieważ wiąże się z tym, że wokół cmentarza obowiązuje duża strefa ochronna, która 
spowoduje utratę wartości gruntów na tym terenie, co wiąże się z ogromnymi odszkodowaniami dla 
właści cieli tych gruntów. Na terenie wsi Łabowa istnieją dwa cmentarze parafialne, jeżeli jest taka 
potrzeba Gmina może przejąć, co spowoduje, że zostaną zapewnione miejsca pochowku dla 
wszystkich. 

Pan Marcin Mróz pyta czy cmentarz łemkowski spełnia warunki cmentarne. 

Pan Jan Gawęcki zabierając głos uważa, że propozycja Pana Wójta jest dobra i w pełni j ą popiera. 
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Podsumowując temat cmentarza Przewodniczący Rady Gminy pyta czy Rada Gminy akceptuj e 
pomysł Pana Wójta dotyczący przejęcia w przyszłości cmentarzy. 

Rada Gminy po zapoznaniu się z treścią pisma i wyjaśnieniach złożonych przez Pana Wójta w pełni 
akceptuje propozycję Pana Wójta. 

Pan Władysław W otus prosi aby doprowadzić do uporządkowania cmentarza w Kamiannej koło Pana 
Smoły. 

Pan Jan Szczecina pyta ile w przyszłości w przedszkolu w Maciejowej i Nowej Wsi będziemy mieć 
dzieci. 

Pyta z uwagi na to, że Gmina dopłaca do przedszkoli w Nowym Sączu. 

Wyjaśnienia w tym zakresie udziela Pan Wójt. 

Ad.6 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad X.XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 14.00 obrady. 

Protokołowała : B. Kroczek 
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